
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-08-21

Protokoll 23-05

Styrelsemötesprotokoll 2023-08-21

Närvarande

Axel Legelius (AL) Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), William Lindell (WL), Gustaf Björling (GB),

Samuel Mattsson Nilsson (SMN), Boel Petrén (BP), Ebba Ugander (EU), Daniel Nordin (DN)

Frånvarande

Karl Bellander (KB), Max Östlund (MÖ)

Åhörare

Erik Vestman (EV), Lisa Bergstrand (LB), Hugo Beckman (HB)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:09

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Samuel Mattsson Nilsson till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 6 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Inga protokoll att lägga till handlingarna.

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

Temaskuffé Karaoke var den 1/6. Under skuffét fanns det möjlighet att sjunga karaoke med en

mikrofon och högtalare som Gustav Björling tog med sig hemifrån och låtarna hittade vi på youtube.

DN säger att det var lite stelt i början för att folk inte riktigt vågade gå upp och sjunga men efter ett

tag blev det mer avslappnat och fler vågade. Han tyckte att det blev väldigt lyckat. Vi hade en budget

på 300 kr men vi spenderade ingenting på karaoke-skuffét. 7/9 drar första skuffét igång, samma dag

släpps anmälan till Höst-SKUL. AL säger att vi borde inventera skuffét för att kolla vad vi behöver köpa

in. 30/7 fick vi beskedet att det skulle renoveras i köket där vi har skuffét och därför behövde vi då

tömma förrådet på allt som låg kvar. Just nu står allt bara huller om buller i vårt kontor i Tibble kyrka.

Eftersom att de inte är klara ännu med renoveringarna så vet vi inte ännu hur det kommer att se ut i

höst med skuffét. Församlingen tyckte att vi kunde ha skuffét vid receptionen men vi tror inte att det

kommer gå så bra. AL har ett möte med Marie-Louise på onsdag så då ska detta tas upp. Styrelsen i

helhet föredrar att ha skuffét på samma plats som det brukar vara, men att man kanske sätter upp

skuffét på ett bord istället. Nästa tema-skuffé är den 21/9 och det är tema brädspel. SMN tycker att vi

borde inventera brädspelen och se till så att alla delar är med och eventuellt köpa in nya spel.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för temaskuffé brädspel på 500 kr.

ii. Musikgruppen

MÖ är med via telefon och säger att musikgruppen kommer fortsätta spela på torsdagsmässorna utan

en kyrkomusiker eftersom att samarbetet mellan kyrkomusikerna och musikgruppen har brustit

tidigare. De ska även fixa ett schema för vilka som ska spela på alla mässor. Eftersom att MÖ inte

längre är tillgänglig för musikgruppen så har MÖ funderat på hur vi fortfarande kan ha någon som har

lite bättre koll på musikgruppen. Han tycker att vi ska fråga Rasmus Björkman om han skulle vilja ta

lite mer ansvar över gruppen. Vi behöver även skaffa en ny förstärkare.

iii. Mediagruppen

AK säger att hon har gjort ett TikTok- konto för SKU Täby. Kontot får rätt bra med visningar och

TikTok-kontot har syftet att visa gemenskapen för SKU Täby samt locka folk att komma på bland

annat torsdagsmässorna. Krist1 har en ny musikvideo ute på youtube. De har även en inspelad

2



Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 23-08-21

Protokoll 23-05
låt som ska få en musikvideo och en klar text som ska spelas in. DN säger att de även ska kolla in mer

på möjligheten att lägga upp på Spotify. Han säger även att de ska lägga upp mer på Instagram om

postludium på torsdagsmässorna för att se om det finns några som vill sjunga eller spela.

Gustav Björling ansluter till mötet 18.32

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

AL tycker att vi ska göra en till talkshow. DN och EU säger att de har gett ansvaret till KB då han

tidigare har sagt att han gärna vill ta lite ansvar över kommande talkshows. AL tycker att det är rätt så

viktigt att göra det innan upptacktsveckan för att få fram all information ännu tydligare. Han tycker

även att vi verkligen ska marknadsföra alla kommande event, bland annat upptacktsveckan och

volleybollturneringen.

iv. Festivalgruppen

DN föreslår att vi kan anordna en vinterfestival som liknar sommarfestivalen. AL säger att det låter

som en bra idé men att det får bli till nästa år eftersom att man måste lägga det i verksamhetsplanen

samt sätta budget för det. Festivalgruppen kommer inte att tas upp på kommande styrelsemöten

eftersom gruppen för tillfället bara har verksamhet under våren.

§9 Utvärdering Första Hjälpen

21/5 hade vi en första hjälpen-fortbildning i kyrkan för alla ungdomar. Vi hade en instruktör som kom

och hade som en föreläsning om första hjälpen. Det var 15 deltagare. AK tycker att den var bra och

väldigt intressant vilket gjorde att den inte blev långtråkig. SMN håller med AK med att det var väldigt

bra och lärorikt. Budgeten låg på 9000 kr men priset hade kommunicerats otydligt så utöver det

tillkom moms och en “transportavgift” på 1000 kr vilket gjorde att det landade på 12488 kr. Detta

innebär att det endast återstår 1500kr av fortbildningsbudgeten.

§10 Utvärdering Sommarfestivalen

Sommarfestivalen var den 3/6. DN börjar med att säga att det var askul och allmänt väldigt lyckat. AK

tycker också att det var superlyckat. Vi hade fotovägg, gladiatorspel, popcornmaskin, skuffé, pizza från

Fat Franks, tipspromenad, DJ och massa uppträdanden. AL tycker att vi hade bra blandning av olika

aktiviteter och saker att göra på festivalen. Han tycker att det verkade som att alla som var där hade

det bra och tyckte att det var kul. De uppträdanden vi hade var Norrortspojkarna, Backerfeldt (Karl

Bellander och William Ackerfeldt), Sexy Preachers (Oscar Lagerlöf och Isak Rydén) och Krist1. AL

tycker inte att layouten på det hela var optimalt då allt var rätt utspritt och framförallt gladiatorspelen

var väldigt avskilt från allt annat. Detta var dock ett problem som blir svårt att lösa då det ställts fram

tunga krukor på diverse platser på kyrkans tak, bland annat där vi brukar ha vår scen. AL tycker att

riggandet gick bra och mycket effektivt. Det var många där som hjälpte till att ställa fram allt och det

var ett bra samarbete. Nerriggningen gick lika bra. På grund av regnet var vi tvungna att flytta in vissa

elektroniska prylar vilket gjorde att många trodde att det tog slut vilket inte var fallet. Det var totalt

67 personer som deltog på aktiviteten och det var blandat med äldre och yngre vilket var väldigt

kul. Vi hade en budget på 18000 kr men spenderade bara 16580 kr. Styrelsen i helhet är väldigt
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nöjda över festivalgruppen och resultatet av sommarfestivalen. Det var också kul att folk utanför

styrelsen ville styra upp sommarfestivalen och konceptet av att ha en festivalgrupp borde fortsätta

nästa år.

§11 Utvärdering Representation

Under sommaren har vi representerat SKU på alla församlingens konfirmationsläger i olika former.

KB1 och Björkö 1 hade samma dag. På KB1 var Karl Bellander och Konstantin Koutsinos och på Björkö

var Gustav Björling och Alice Karlsson.

William Lindell ansluter till mötet 18.51

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

Daniel Nordin och Erik Vestman hjälpte till som ledare på KB1. DN tycker att Konstantin var rolig och

ställde frågor till sig själv, vilket gjorde det intressant. Det kanske inte var optimalt att det kom just

den dagen då lägret hade tema döden så det var lite dålig stämning. Annars gick det bra.

Ebba Ugander och Alexandra Jirvall hjälpte till som ledare på Björkö 1. GB säger att han tyckte att det

gick rätt bra men han tyckte att vårt TikTok-konto skulle vara med i presentationen. DN tycker att vi

borde lägga till alla verksamhetsgrupper i presentationen för att visa att de finns. EU tycker också att

det skulle vara bra eftersom att det finns många som är väldigt intresserade av musik och som kanske

hade velat gå med i musikgruppen. AK tycker också att det gick bra.

På Karlberg 2 åkte William Lindell och Emma Byrenius ut. Vendela Bodin och Kajsa Sörnäs hjälpte till

som ledare på lägret. WL säger att det gick bra men att det var svårt att peppa konfirmanderna.

På Stjärnholm 1 åkte Boel Petrén och Janimun Juliussen. Gustav Björling hjälpte till som ledare på

lägret. GB säger att konfirmanderna inte blev så peppiga då alla verkade vara väldigt trötta. BP säger

att det ändå gick bra.

På Karlberg 3 åkte Alexandra Jirvall och Vendela Bodin ut. William Lindell och Oscar Lagerlöf hjälpte

till som ledare på lägret. AJ säger att det gick väldigt bra och det var en rolig upplevelse att åka ut och

träffa en ny grupp. AL lägger till att det blev strul med kommunikationen eftersom att lägerledningen

på Karlberg 3 bytte datum för representationen väldigt sista minuten men det löste sig till slut. Som

tack för att de som åkte kunde hoppa in så sista minuten så bjöd SKU på lunch.

På Stjärnholm 2 åkte Axel Legelius och Alexandra Jirvall ut. Boel Petrén hjälpte till som ledare på

lägret. AL säger att det kändes bra och de var väldigt engagerade. AJ instämmer och tycker att det var

väldigt trevligt.

På Karlberg 4 var det ingen som åkte ut då gruppledningen inte ville det. Tyra Nordin och Emma

Byrenius som var ledare på lägret höll i representationen. AL säger att han har pratat med Tyra

och det verkade ha gått bra.
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På Karlberg 5 åkte ingen heller ut eftersom att det redan var 5 personer från styrelsen som var ledare

på lägret: AJ, AL, EU, SMN och DN. AL säger att konfirmanderna verkade vara intresserade och det

kändes som att de verkligen tog emot budskapet. Många av de andra ledarna var också med och

ställde frågor vilket hjälpte mycket. Det var också många som började följa oss på Instagram.

AL säger att representationen i helhet har gått väldigt bra förutom att vi inte hade någon

representation alls för vårgruppen. AJ säger att det var bra när ledare som redan var på lägret var

med och hjälpte till. AK håller med och säger att det var skönt att vara fler som stod där, då man fick

mindre press på sig och att presentationen var bra. AL säger att det var bra att vi hade uppdaterat

bilderna i presentationen. GB tycker att vi borde fota mycket mer på bland annat aktiviteterna så att

vi kan marknadsföra aktiviteterna mer men också få nya bilder att lägga in i presentationen till nästa

år.

§12 Merch

GB tycker att vi ska köpa gummiarmband med SKU-loggan på till nästa år. Styrelsen kom under

sommaren fram till att köpa chokladmynt med SKU-loggan på. Det gick att beställa 500st för 200kr

mer än vad vi hade kvar i budget. Styrelsen beslutade då att höja budgeten för merch med 200 kr per

capsulam. Det företaget som vi skulle beställa från ändrade då gränsen så vi var tvungna att köpa

minst 1100 st vilket hade gjort det mycket dyrare, så vi tackade nej till det erbjudandet. Efter det

hittade vi karameller som man kunde designa pappret på. Vi köpte 5 kg karameller med fruktsmak

och SKU-loggan på för 2900 kr. Det kommer att komma innan upptacktsveckan som vi kan dela ut till

de nya SKU-medlemmarna.

§13 Ledarupptakt

Vi kommer att ha ledarupptakten den 31/8 kl 18.00. Vi ska bjuda in alla årets konfirmationsledare till

middag och trevligt häng. Det går att göra väldigt mycket roligt. I år har vi problemet att de håller på

att renovera hela köket i kyrkan vilket gör att vi inte kan laga mat i Tibble. AL tycker att vi ska försöka

hitta någon lösning så att vi kan ha den i Tibble kyrka eftersom att det är lättast för folk att ta sig till.

Vi har en budget på 5000 kr. AL ska kolla med Marie-Louise om plats.

Erik Vestman lämnar mötet 19.22

Erik Vestman ansluter till mötet 19.25

AL säger att vi kanske får höja budgeten lite men att vi i så fall gör det i våran styrelsechatt. AL säger

att vi ska göra ett facebook-evanemang där vi lägger till alla ledare.

Boel Petren ansluter till mötet 19.28

Mötet har nu beslutanderätt på 9 personer.

Alice Karlsson lämnar mötet 19.33

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.
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Mötet ajourneras till 19.45

Daniel Nordin och Erik Vestman lämnar mötet 19.46

Mötet återupptas 19.47

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

§14 Upptaktsveckan

Upptaktsveckan utspelar sig 5-9 september. Vi har pratat om att först samla alla nykonfirmerade

tillsammans uppe i kyrkan och ha en kort introduktion. Sedan ska de få skriva på medlemsblanketter,

handla snacks i skuffét, hänga och anmäla sig till ledarutbildningen. Vi har bokat kyrkan den 5 och 6

september. AL berättar att uppe i kyrkan kan vi presentera styrelsen och sedan dra igenom en

presentation med bland annat info om volleybollturneringen och Höst-SKUL.

Erik Vestman ansluter till mötet 19.55.

Alice Karlsson lämnar mötet 19.55.

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

BP tycker att vi pratar om det på ledarupptakten om vad vi förväntar oss av alla ledare på

upptaktsveckan.

Daniel Nordin ansluter till mötet 19.56

Mötet har nu beslutanderätt på 8 personer.

AL tycker att det är viktigt att så många som möjligt från styrelsen kommer och är engagerade

eftersom alla kommer att behövas. Det kör igång kl 18 men styrelsen borde vara där tidigare, helst

från 16.30. Viktigt med kommunikation från styrelsen. Vi ska kopiera medlemsblanketter så snart vi

kan. AL säger att det kommer vara mycket jobb i höst och det krävs att alla är med och hjälper till. BP

säger att vi ska försöka ställa upp skuffét i hallen så att vi kan få lite intäkter och så att alla

konfirmander ser hur bra det är.

§15 Volleybollturneringen

Lördagen på upptaktsveckan är den 9/9. Då har vi volleybollturneringen. Det kommer att vara i Täby

Racketcenter i Viggbyholm. Vi behöver sätta upp SKU-flaggorna, volleybollnät, presidium,

domarstolar, högtalare och mikrofoner. Det kommer vara 3 matcher samtidigt med 2 domare på varje

match. Vi räknar med en timme till nedriggning.

GB lämnar mötet 20.12

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.
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BP tycker att vi utgår från förra årets match-schema. 13.30 är det samling för konfirmander. Vi ska

även uppdatera reglerna och gå igenom det tydligare så att alla domare dömer likadant. Vi måste

också trycka på att ledare ska ha bra attityd och tagga upp mer än att försöka vinna. Vi måste också

fixa priser. Vi ska även göra allt vi kan göra innan så att det inte blir stressigt. Volleybollhyran kommer

att gå på 5700 kr och budgeten ligger på 9000 kr.

Alice Karlsson ansluter mötet 20.19

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

§16 Fortbildning

Eftersom att förstahjälpen-fortbildningen kostade mer än räknat så har vi inte jättemycket pengar

kvar till fortbildning. Vi hade en budget på 14000 kr men det mesta av det har redan gått åt. AL tycker

att vi ska fråga Anna Rosengren som är präst i Täby församling om hon skulle kunna tänka sig att prata

lite om psykisk ohälsa.

Gustaf Björling ansluter till mötet 20.21

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer.

EU tycker att vi frågar Anna och hoppas på att hon kan eftersom att vi har en så liten budget kvar. AL

tycker att det är lockande att ha en expert som pratar. Det är också viktigt att alla i styrelsen kommer.

Vi har inte satt ett datum än eftersom att vi inte helt vet. BP tar på sig ansvaret för att kontakta Anna.

§17 Höst-SKUL

6-8, 13-15, 20-22 oktober.

BP och AL har tagit fram ett förslag på lägerledningar för alla läger:

SKUL 1 6-8/10

Lägerchef: Axel Legelius

Vice lägerchef: Boel Petrén

Lägerledning: William Lindell

Lägerledning: Ebba Ugander

SKUL 2 13-15/10

Lägerchef: Karl Bellander

Vice lägerchef: Axel Legelius

Lägerledning: Daniel Nordin

Lägerledning: Alexandra Jirvall

SKUL 3 20-22/10

Lägerchef: Boel Petrén

Vice lägerchef: William Lindell

Lägerledning: Gustaf Björling

Lägerledning: Axel Legelius
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Styrelsen beslutade

att välja ovanstående personer till lägerledning på respektive läger

§18 Höstens aktiviteter

Vi har en sportaktivitet och 2 övriga aktiviteter kvar den här terminen. Alla i styrelsen har under

sommaren kommit fram med ett förslag på en aktivitet vi skulle kunna genomföra. GB föreslår något

halloweenpyssel som går att koppla ihop med Halloween skuffé som kommer att hända.

Gustav Björling lämnar mötet 20.29

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

DN föreslår bowling som en sportaktivitet. WL föreslår en legoaktivitet där vi köper in massa lego och

bygger det. Problemet är bara att vi inte har något bra ställe att lägga de färdiga lego-byggnaderna på.

BP föreslår en tipspromenad utomhus, exempelvis i Ensta krog. Där finns det även en grillplats så vi

kan grilla lite lunch. Tipspromenaden går också under sportaktivitet. BP föreslår även att vi kan åka till

Ersta diakoni. Där kan man göra egna oblat. Detta kan locka de äldre medlemmarna. EU föreslår en

utomhusbio på kyrkans tak som vi kan köpa in lite godis och snacks till. SMN föreslår att vi ska spela

curling, klättring och en pilgrimsvandring i Roslagsleden. AK föreslår Yoump. AJ föreslår också Yoump

och bowling. AL föreslår en filmfestival där alla medlemmar får göra en egen kortfilm som vi sen visar

upp.

§19 Höstens mässor

Höstens mässor sätts igång den 7/9. Den första mässan kommer BP och AL att hålla i och framöver är

det meningen att ledarutbildningen ska hålla mässorna. Vi ska prata med Sebbe Block om vilka

mässor som de tar och vilka vi behöver ta.

§20 Höstens styrelsemöten

Följande datum väljs för kommande styrelsemöten:

19/9

24/10

20/11

12/12

15/1

Mötet ajourneras till 20.53

Alice Karlsson lämnar mötet 20.52

Mötet har nu en beslutanderätt på 7 personer.

Hugo Beckmann ansluter till mötet 20.52
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Mötet återupptas 20.53

§21 Ekonomi

Vi har ansökt till Skatteverket om att slippa lämna särskild uppgift vilket har beviljats så nu behöver vi

inte deklarera före 2028. AL har gjort lite kalkyleringar utifrån vår nuvarande ekonomiska situation.

Med den uppskattade budgeten för året kommer årets resultat att landa på -205 000 kr. Just nu har vi

195 000 kr kvar i budget. Denna beräkning gjordes utan det tilläggsanslag på 40 000 kr som finns i

budgeten. AL finner det rimligt att ansöka om det beloppet.

Styrelsen beslutade

att Be om tilläggsanslag på 40 000 kr.

§22 Individuella samtal

AL tycker att vi ska ha en uppföljning på samtalen i vintras. AL och BP uppmuntrar alla att tänka på om

de vill sitta kvar i styrelsen nästa år.

§23 Årsmöte

AL frågar vad styrelsen tycker om vart årsmötet ska vara. Om det ska vara här i Tibble kyrka eller om

det ska vara ute på Karlberg. EU tror att det är smidigare att ha i Tibble kyrka och fler har möjlighet att

komma. BP tror att det hade varit roligt och mer exklusivt att ha på Karlberg. SMN tycker också att det

verkar coolt att ha på Karlberg om vi ser till att göra det välkomnande. BP tror att själva läger

möjligheten kan locka. DN tror att det är roligare att ha på Karlberg men mycket lättare att ha i Tibble.

AL tror att det kan locka fler yngre att ha på Karlberg. Det blir lättare för alla som vill gå att ha det i

Tibble för att det är nära. Det är dyrare att ha på Karlberg, med bussresa och mat. DN och SMN tycker

att vi ska satsa på att ha det på Karlberg. BP tycker att om vi ska ha årsmötet på Karlberg så borde vi

flytta på äldreskul. BP tycker även att om det ska vara på Karlberg så får alla andra anpassa sig till det.

Styrelsen beslutade

att försöka ha nästa årsmöte på Karlberg.

§24 Övrigt

Samuel Mattsson Nilsson lämnar mötet 21.15

Mötet har nu en beslutanderätt på 6 personer.

AL tar upp SKUSS fotbollshängsaktivitet som man kan anmäla sin lokalavdelning till. Vi har

marknadsfört denna men fått väldigt lite intresse och därför bestämmer sig styrelsen för att inte göra

ytterligare försök att samla ihop ett gäng med tanke på att sista anmälningsdag är idag.

§25 Mötets avslutande

Mötet avslutas 21.20
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Samuel Mattsson Nilsson

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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